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Abstract (en)
Apparatus for filling and/or emptying containers for the transport or storage of corrosive, toxic or otherwise environmentally unfriendly liquids, in
particular, in which device a container nozzle part (2) with an ascending pipe (23) is mounted on the container (1), and a connection part (3) is
mountable on the container nozzle part (2) in at least two operating positions by means of movement of the connection part relative to the container
nozzle part, thus preventing the liquid from making contact with the environment during filling or emptying. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zum Befüllen und/oder Entleeren von Behältern für den Transport oder die Aufbewahrung von insbesondere ätzenden, toxischen oder
sonstigen umweltgefährdenden Flüssigkeiten, bei der auf dem Behälter (1) ein Behälterstutzenteil (2) mit einem Steigrohr (23) montiert ist und
auf dem Behälterstutzenteil (2) ein Anschlußteil (3) in wenigstens zwei Betriebsstellungen durch eine relative Bewegung des Anschlußteils zum
Behälterstutzenteil montierbar ist, wodurch ein Kontakt der Flüssigkeit mit der Umwelt während des Befüllens oder Entleerens vermieden wird.
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